
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 5/2016  Datum: 4. 4. 2016 
 
Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   
Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana (Aug)  O Fižová Vendula (FižV) P Horák M. Ing. (Hor) P 
Čermák Jan (Čer) P Havlík Rud. Ing. (Hav) P Málek Jan Ing. (Mál) O 
Fižová Marie Ing. (FižM) O Heřmanová Olga (Heř) P Minařík David (Min) O 

HOSTÉ :  
 
Program jednání: 

1. Plán porad a zasedání 
2. Připomínky zastupitelů 
3. Informace o průběhu stavby komunikace ulice Severní 
4. Informace o přípravě výstavby komunikace ulice U Obory 
5. Dokončení chodníku v ul. Lipoltická 
6. Zadávací řízení na dešťovou kanalizaci v ul. U Obory 
7. Úklid koupaliště 
8. Stav zahradní techniky 
9. Žádost o prodej pozemku v ul. Kovářova (Veverkova) 
10. Stížnost z DCHB (Káňa) 
11. Situace v ZŠ Choltice 
12. Seznámení s aktuální finanční situací městyse Choltice 
13. Dodatek smlouvy se SOP, a. s.  
14. Žádost školy Svítání 
15. Kulturní a sportovní akce 

 
Průběh jednání a závěry: 
add 1. Plán porad a zasedání 
18. 4., 16. 5., 30. 5., 6. 6, 20. 6. – pracovní porady zastupitelů městyse, Úřad městyse, od 18.30 
hodin 
 
2. 5., 27. 6. – zasedání zastupitelstva, od 18 hodin 
 
add 2. Připomínky zastupitelů 
Zastupitelé bez připomínek. 
 
Starosta se vyjádřil k řešení připomínek z minulé porady zastupitelů.  
Ohledně propagace třídění odpadů: Bude v příštím čísle Choltického zpravodaje a na webu. 
Problematika bude více řešena 18. 4. 2016. V této souvislosti starosta odpověděl na dotaz V. 
Fižové, zda již byly zaslány výkazy v souvislosti s přijetím dotace na kontejnerové auto. Starosta 
odpověděl, že vykazování odpadů je zajištováno SOP, a. s 
. 
Špatný rozhled na křižovatce u hřbitova a vrba zasahující do silnice u rybníka Marešák: Je řešeno. 



 
add 3. Informace o průběhu stavby komunikace ulice Severní 
Stavba pokračuje jak v ulici Severní a v ul. Bohdana Jelínka. Je možné, že bude muset dojít 
k přeložení chodníku. Nyní se pokládají obrubníky a drenáže. V rámci akce bude opravena dešťová 
kanalizace na rohu ulic Větrná a Bohdana Jelínka. Komunikace s firmou je výborná, dle informací 
Ing. Havlíka. Jediný problém je s výškou terénu a komunikace.  
Méněpráce: není nutné odebírat podklad – 600 tis. Kč bez DPH 
Vícepráce: nebyly součástí projektu (např. prodloužení komunikace do křižovatky s ul. Větrnou, 
napojení šachty do boční ulice z ul. Severní, prodloužení splaškové kanalizace, oprava části 
chodníku vč. opěrné stěny, prodloužení vodovodu do bočních ulic, atd.) – 495 tis. Kč 
 
add 4. Informace o přípravě výstavby komunikace ulice U Obory 
Ve čtvrtek 24. března 2016 se uskutečnila schůzka s občany ulice U Obory, kdy došlo 
k vysvětlování, proč jsou v ulici nainstalovány bezpečnostní prvky a proč byla zúžena komunikace 
na 3,5 m. Vlastníkům, kterým zúžení komunikace nevyhovovalo, budou rozšířeny vjezdy 
Dokumentace bude dokončena do stupně pro stavební povolení.  
 
add 5. Dokončení chodníku v ul. Lipoltická 
Firma INSTAV Hlinsko dokončuje chodníku v ul. Lipoltická – dochází k dosypání zeminy, seříznutí 
izolačních fólií, opravují se drobné závady (propadená dlažba po zimě atd). Předpokládaná délka 
prací je 14 dní, poté bude firmě doplaceno zádržné. Bude i vrácena autobusová zastávka na své 
původní místo. 
 
add 6. Zadávací řízení na dešťovou kanalizaci v ul. U Obory 
Bude o jeden den prodloužen termín pro podání nabídek z důvodu tiskové chyby ve výzvě. Otevírání 
nabídek tak bude 13. 4. od 10 hodin. Rozpočtová cena 3 mil. Kč. 
 
add 7. Úklid koupaliště 
Koupaliště bylo vypuštěno. Je odstraňováno bláto, bude následovat odtěžení, hasiči prostor 
vypláchnou. Úklid provádí skupina dobrovolníků pod vedením Radky Zelenkové. V současné době 
je uklizena 1/3 koupaliště. Následně budou uklizeny veškeré pozůstatky stavebních činností (skruže 
atd.), do Lipoltic bude odvezena dřevní hmota (Liponova disponuje kompostérem, je ochotna 
likvidovat odpad za dopravu).  
Režim koupání: Pokud neexistuje souhlas stavebního úřadu a hygieny, není možné realizovat 
koupání. Bezpečnostní odborník p. Plecháček se domnívá, že je nutná konzultace s právníky. Navrhl 
instalaci cedule: Koupání na vlastní nebezpečí. Požární nádrž – i přesto není podle jeho názoru 
městys ochráněn před případným problémem v případě zranění někoho z návštěvníků. 
 
add 8. Stav zahradní techniky 
Byl vypracován posudek na zahradní techniku zn. Rieder: za hranou životnosti. Je nutná plná 
generální úprava, která by byla neekonomická. Zahradní traktůrek by měl být vyřazen kvůli 
bezpečnosti. Technická správa si předvybrala sekačku novou, cena se pohybuje kolem 190 tis. Kč 
včetně DPH. Rozhodnuto bude po vysoutěžení dešťové kanalizace v ul. U Obory a stavu obecní 
kasy. 
 
add 9. Žádost o prodej pozemku v ul. Kovářova (Veverkova) 
Jde o ul. spojovací mezi Skálovými a Augustinovými. Rodina Novotných si chce rozšířit travnatou 
plochu u domu. Starosta městyse s technikem městyse doporučují vyjádřit nesouhlas.  

 
add 10. Stížnost z DCHB (Káňa) 
Starosta seznámil zastupitele s další stížností občana Káni z DCB a s jejími řešeními. 
 
add 11. Situace v ZŠ Choltice  



Starosta seznámil se situací v ZŠ Choltice, která požádala z důvodu jednoho z incidentu v objektu o 
zřízení funkce vrátného. Zastupitelé rozhodnou na jedné z dalších porad, v současné době se k této 
možnosti nepřiklání. 
Starosta zároveň seznámil o žádosti ZŠ Choltice na dotaci na vybudování bezbariérového vstupu. 
Bude realizováno, škola nepožaduje po městysi Choltice spoluúčast. Městys pro příští rok zváží 
další bezbariérové prvky ve škole. 
Starosta seznámil se zprávou vedoucí školní jídelny Jany Augustinové, kdy školu bude 12x 
navštěvovat hygiena a kontrolovat nutriční hodnoty jídla. Multifunkční pánev bude dle posledních 
informací předána 1. června 2016. 
 
add 12. Seznámení s aktuální finanční situace městyse Choltice 
Starosta seznámil s aktuální finanční situací městyse Choltice a se stavy účtů. Celkem disponujeme 
4 792 tis. Kč.  
 
add 13. Dodatek smlouvy se SOP, a. s.  
Bude uzavřen dodatek smlouvy se SOP, a. s. z důvodu dodání kontejneru na kov do místní části 
Ledec. Cena 2 tis. Kč/rok. Bude projednáváno na nejbližším zasedání zastupitelstva. 
J. Čermák se v této souvislosti zeptal na možnost využití obecního svozového automobilu, starosta 
odpověděl na nedostatek obslužného personálu. 
Pytle ze Severní ulice musí být dány na začátek ulice.  
 
add 14. Žádost školy Svítání 
Škola Svítání žádá v obcích finanční prostředky na interaktivní tabuli pro handicapované. Městys 
poskytne 5 tis. Kč. Městys Choltice tam má dvě děti. Zastupitelé souhlasí. Celková cena je 90 tis. 
Kč. Děti ze školy Svítání jako poděkování vystoupí na některé z choltických kulturních akcí. 
 
add 15. Kulturní a sportovní akce 
11. 4. Cirkus Moravan 
16. 4. Naučnou stezkou (akce myslivců) 
17. 4. Ukliďme si Česko 
23. 4. lukostřelecká soutěž 
30. 4. Staročeské pálení čarodějnic (vystoupení skupiny Balestra, ohňostroj, platba moderátora a 
DJ, soutěže na zámku, soutěž o zámeckou kýtu) – od 17 hodin (V. Fižová domluví s M. Tomáškem 
zapůjčení aparatury za levnější cenu, následně by to odmoderoval L. Rychtecký), městysem projede  
odpoledne historický vlak 
28. 5. dětský den 
 
Zhodnocené akce: 
Noc s Andersenem – 70 dětí, téma Malý princ 
Dětský karneval – počasí vyšlo, 121 masek, soutěže, loutková pohádka, vyrábění balonků, 
moderátor: Lukáš Rychtecký, Choltické zážitky – motokáry, poníci (náklady: celkem 6200 Kč) 
Zahájena zámecká sezona 2. 4.  
 
Ing. Horák ukázal reklamu v časopise Reportér, ohledně zahradní železnice na jeho zahradě. 
 

Zapsala: Vendula Fižová 
 


